
 
Dalfsen, 17 september 2018 
 
 
Schriftelijke vragen art.44 RvO 
 
 
Tijdelijk stopzetten aanleg glasvezel buitengebied 
 

 
Geachte College, 
 
We zijn als gemeente op de goede weg met de aanleg van glasvezel in het buitengebied. Vanuit het 
College is aangegeven dat glasvezel in het buitengebied heel belangrijk is, hetgeen we ook 
onderschrijven. Daarom bevreemt het ons dat we vanuit de samenleving geluiden ontvangen dat na 
maanden van voorbereiding het project tijdelijk stil ligt omdat er nu een Omgevingsvergunning 
aangevraagd moet worden voor het gehele buitengebied.  
 
We hebben een aantal vragen voor het College. 

1. Bent u ervan op de hoogte dat de aanleg van glasvezel in het buitengebied tijdelijk is stil 
gelegd? 

2. Klopt het dat er nu pas een omgevingsvergunning is aangevraagd? 
3. Weet u waarom er nu pas een omgevingsvergunning wordt aangevraagd? Dit had toch veel 

eerder gedaan kunnen worden? 
4. Welke rol speelt de gemeente hierin? Had de gemeente de betrokken partijen hierover eerder 

moeten en kunnen informeren? 
5. Wat is de te verwachten vertraging voor de aanleg van glasvezel in het buitengebied van 

Dalfsen? 
6. Geldt deze te verwachten vertraging voor het gehele buitengebied of voor een specifiek 

gebied? 
7. Op welke wijze en wanneer worden de betrokkenen hierover geïnformeerd? 

 
 
Graag ontvangen we van u een schriftelijke reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
VVD Dalfsen 
 
Gerrit Jan Veldhuis 
Fractievoorzitter VVD Dalfsen 
Telefoon: 06-1125 5594 
Mail: g.veldhuis@dalfsen.nl 
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